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Skolebestyrelsesmøde Vesterbro Ny Skole 
Mødeindkaldelse Dato: 22. februar 2024 Tid: 16.15-19.15 

Mødested Personalerummet 

 Forældre- 
repræsentanter 

 Valgt På valg 

 Anette Dybdal Fenger, forperson (8y)  2022 2026 

 Thomas Aspen, næstforperson (6v, 9b) 2022 2026 

 
 

Malene Thorup (2a, 3a)  2021 2024 

 
 

Lærke Vindahl (2d)  2021 2024 

 
 

Emilie Gershøj Gaardsvig Bruhn (2a)  2021 2024 

 
 

Per Zimsen (9a) 2021 2024 

 
 

Pernille Elisabeth G. Dolin (4a, 6z)  2022 2026 

 
 

Jacob Schelde, suppleant (5b, 8v) 2022 2026 

 
 

Paul Ludwig Kaiser-Fogedby, suppleant (2b, 6x) 2022 2026 

 
 

Benny Fruelund Kjærside, suppleant (8y) 2022 2026 

 
 

Signe Louise Yndigegn, suppleant (6v) 2022 2026 

 
Medarbejder-
repræsentanter 

Per Norman Hansen (TR, team 6)  
Jesper Holger Regtved Nielsen (TR-sup, team 7) 
Julie Christensen (TR, KKFO) 

Elevråds-
forpersoner 

 
Uma 7s. klasse 
Lilja 7v. klasse 

Ledelses- 
repræsentanter 
 

Sara Cort, sekretær (skoleleder) 
Ann Koppel, sekretær (souschef) 
Jacob Vase Mikkelsen, sekretær (KKFO-leder)  
 

Afbud Jacob Vase Mikkelsen, Per Norman Hansen, Malene, Benny, Paul, Jacob, Emilie, 
Julie 

Referent Ann 

Evt. gæster  

Ordstyrer Thomas 

 
 

1. 16.15-16.30 
(15 min) 

Orientering 

Emne: Nyt fra elevråd v/Uma og Lilja  
 
Formål: Orientering om det lille, mellem og store elevråds arbejde. 
 

Referat Vi har ”genstartet” elevrådet med ansøgninger for at alles stemmer bedre 
bliver hørt, og for at de elever, der har noget på hjerte også får lov til at 
engagere sig samt ønsket om en anden dynamik i elevrådet fremadrettet 
med flere ansvarsposter. Elevrådsdage, tryghedsvandringer, fester i de 
forskellige afdelinger, toiletforholdene og styrkelse af fællesskaberne på 
skolen er nogle af de opgaver som elevrådet skal i gang med – og der er 
masser af gå på mod i det nye elevråd.  
 
Elevrådet siger, at kortere skoledage er meget efterspurgte, så det er noget, 
vi kommer til at høre mere om fra eleverne.  
Møderne i elevrådet bliver oftere end det ellers har været for at skabe noget 
mere dynamik og sammenhæng i arbejdet.  

Ekstra punkt: 
Skal USU 
(understøttende 
undervisning) 
skæres væk? 

Punktet var ikke varslet som beslutningspunkt, men der var en foreløbig 
vedtagelse af at afskaffe USU-tiden. Dem, der ikke var til stede på mødet, 
har en uge til at bede om at få punktet taget op igen på et kommende 
skolebestyrelsesmøde. Hvis det ikke sker, betragtes punktet som vedtaget. 
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2. 16.30-17.10 

(40 min) 
 

Beslutning 

Emne: Økonomi v/Sara 

Baggrund: 
Budgettet har været behandlet i MED-udvalget forud for drøftelsen i 
skolebestyrelsen og MED-udvalgets kommentarer tages med til mødet i 
skolebestyrelsen.  
 
Formål: 
At skolebestyrelsen orienteres om regnskab 2023 og budget 2024, samt at 
skolebestyrelsen vedtager budget 2024. 
 
Bilag: KB 24 - eftersendes eller medbringes til mødet. 

Referat Budgettet er godkendt. 
Skolebestyrelsen ønsker andre og flere data-visninger af økonomien fx 
muligheder for at sammenligne med året før. Sara undersøger om AF kan 
understøtte det. 
SKB har haft overvejelser om ikke at godkende budgettet, da det er stramt 
med væsentlige besparelser. Det vedtages at dele besparelsen mellem 
drifts- og personaleomkostninger.  
Det pointeres, at personaleomkostninger og undervisningsmidler må gerne 
prioriteres, hvis der skulle vise sig et overskud i budgettet.  

 
3. 17.10-18.10 

(60 min) 
Drøftelse & beslutning 

Emne: Forældretryghed v/Forældrerepræsentanter 
Fortsat fra sidste SKB-møde  

 
Formål:  
At drøfte og beslutte revideret oplæg vedr. 
forældrekommunikation.   

Bilag: Forældretryghed – revideret oplæg fra 
forældrerepræsentanter. Eftersendes eller medbringes til mødet 

Referat Vi sender de reviderede udgaver til hinanden og samler dem i et færdigt 
oplæg som sendes ud inden næste møde i april, hvor punkter tages på 
igen.  

18.10-18.40 Spisning 

4. 18.40-18.50 
(10 min) 

Orientering 

Emne: Senere mødetider og leg & bevægelse v/Sara 

 
Baggrund: Der er udarbejdet en evaluering af senere mødetider som 
præsenteres for bestyrelsen, og der er flere ideer og ønsker fra 
kernegruppen om leg og bevægelse i skemaet næste skoleår. 
 
Formål: At orientere om evaluering af senere mødetider og 
kernegruppers arbejde. 

Referat Sara orienterer og viser udsagn fra evalueringen om senere mødetid, der 
tydeligt viser en positiv effekt helt generelt. 

5. 18.50-19.10 
(20 min) 

Orienteringer  
➢ fra ledelsen  
➢ fra medarbejdere 
➢ fra forældrerepræsentanter 



3 
 

Referat  Eleverne fortæller, at der ikke altid er åbent i kælderen og i salene, når de 
går derned i pauserne. Ledelsen følger op på det.  

6. 19.10-19.15 
(5 min) 

Eventuelt 

Referat  Intet at notere. 

 


